

Title (en)
MOVEMENT END SHAKE ADJUSTMENT DEVICE

Title (de)
VORRICHTUNG ZUR EINSTELLUNG DES LAGERSPIELS

Title (fr)
DISPOSITIF DE REGLAGE D'EBAT

Publication
EP 3859451 A1 20210804 (FR)

Application
EP 20154401 A 20200129

Priority
EP 20154401 A 20200129

Abstract (en)
[origin: US2021232095A1] A device for adjusting a shake and more particularly a bar (100) for a balance (210) configured to be fastened and positioned on a bottom plate (200) by means of at least one fastening member (205). The bar (100) includes a reception opening (111) configured to receive a balance (210) and at least one plate (110) configured to be moved so as to adjust the distance between the at least one plate (110) and the bottom plate (200), at least one lever arm (120) configured to move the at least one plate (110) and at least one foot (130) configured to be in contact with the bottom plate (200) so as to make a mechanical connection and to move the at least one plate (110).

Abstract (fr)
La présente invention concerne un dispositif de réglage d'ébat et plus particulièrement un pont (100) pour balancier (210) configuré pour être fixé et positionné sur une platine (200) par l'intermédiaire d'au moins un organe de fixation (205). Ledit pont (100) comprenant une ouverture de réception (111) configuré pour recevoir un balancier (210) et au moins une planche (110) configurée pour être déplacée de sorte que à ajuster la distance entre ladite au moins une planche (110) et ladite platine (200), au moins un bras de levier (120) configuré pour déplacer ladite au moins une planche (110) et au moins un pied (130) configuré pour être en contact avec ladite platine (200) de sorte à faire une liaison mécanique et à déplacer ladite au moins une planche (110).

IPC 8 full level
G04B 29/02 (2006.01); **G04B 35/00** (2006.01)

CPC (source: CN EP KR US)
G04B 17/063 (2013.01 - CN); **G04B 17/32** (2013.01 - US); **G04B 18/006** (2013.01 - US); **G04B 29/02** (2013.01 - KR);
G04B 29/025 (2013.01 - EP); **G04B 31/00** (2013.01 - KR); **G04B 35/00** (2013.01 - EP KR)

Citation (search report)
• [XA] CH 371746 A 19631015 - DERBY S A [CH]
• [XA] US 639177 A 18991212 - KURTZ JOSEPH L [US]
• [XA] JP S5237072 A 19770322 - CITIZEN WATCH CO LTD

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 3859451 A1 20210804; CN 113267986 A 20210817; JP 2021117233 A 20210810; JP 7093861 B2 20220630; KR 20210097644 A 20210809;
US 2021232095 A1 20210729

DOCDB simple family (application)
EP 20154401 A 20200129; CN 202110127262 A 20210129; JP 2021010822 A 20210127; KR 20210012618 A 20210128;
US 202117155391 A 20210122